
Valná hromada – zápis 

Datum:  8. 11. 2023 

místo:   Diversion Bistro, Praha 

přítomní:  viz seznam v příloze 

zápis:   Honza Těšitel 

 

11. výroční schůze Valné hromady České carromové asociace byla svolána (e-mailem) na středu 

8.11. 2023. Hlavní slovo měl prezident asociace Tomáš Chmelař.  

1. Zhodnocení minulého roku  

- uskutečnily se všechny plánované akce  

- a další nás ještě čeká (Open Cup)  

- Eurocup 2023 v Anglii - gratulace a pochvala do Letohradu, jehož zástupci tam zanechali 

velký dojem (Matěj Bednář se umístil nejvýše z českého týmu, Ondra Kubíček dostal 

historicky první trofej z EC pro ČR, a to za 2. místo v rámci juniorů) 

 

2. Rok 2024  

- termíny turnajů jsou již stanovené ve svých tradičních termínech 

- pouze turnaje v Pelhřimově jsou posunuty vzhledem odlišnému programu zúčastněných škol 

v původním termínu 

o Pelhřimov: 12. - 13. 4. 

o Druhý turnaj: 4.- 5. 10. 

o COCP: 16. 11. 

- EC 2024 – Srbsko – termín zatím neznámý, nejspíš podobný jako v roce 2023 

 

3. Finance 

- seznámení se stavem financí za uplynulý rok 

- nakoupeny „rekreační“ boardy – 650EUR/12ks k prodeji pro zájemce z řad širší veřejnosti 

nebo pro členy ČCA (prodejní cena 2200 Kč) 

- zajištění hracího prášku (85EUR/10kg) 

- ČCA již nějakou dobu disponuje transparentním účtem 

o momentálně 58 tis. Kč 

o všechny peníze a platby by měly jít pouze na účet – např. členství (do 1. turnaje!), 

pronájem boardu, převod pokladny v hotovosti (po zaplacení boardů a prášku) 

o Šéfík vloží univerzální QR kód pro platby na web 

o QR kód a odkaz se vloží také do prvního informačního e-mailu v roce 2024 

 

4. Boardy 

- Rada ČCA upravila pravidla: 

o pronájem boardu 

▪ poplatky pro členy ČCA zůstávají: 300Kč/board a 500Kč/kompletní set 

▪ nově se board/set pronajímá pouze aktivním členům ČCA 



▪ ostatní si mohou koupit „rekreační board“ 

▪ očekává se proaktivní přístup členů s pronajatým boardem – automatické 

zajištění boardu pro turnaje 

o podpora klubům 

▪ ČCA nadále podporuje kluby v rámci ČR bezplatným zapůjčením boardu 

▪ podpora je vázána na počet členů ČCA hrajících v klubu 

▪ 1 board na 3 členy, je možná také speciální akce podle uvážení Rady ČCA, 

např. 3 boardy na 7 členů 

▪ zapůjčené boardy by byly vázané na 1 odpovědnou osobu za klub 

▪ daná odpovědná osoba vždy zajišťuje bezpečné zacházení, komunikuje 

přepravu na turnaje apod. 

▪ Letohrad – k diskuzi možné založení klubu a získání podpory 

 

5. Indická komunita 

- ČCA po několikaletém úsilí navázala oficiální kontakt s indickou komunitou v ČR 

- připravuje se speciální hraní pro veřejnost – 12. nebo 13. ledna na Indické ambasádě 

- následovat bude první turnaj pouze pro neregistrované hráče – 3. února 

- další akce podle vyhodnocení akcí předchozích 

- cíle spolupráce: 

o povědomí, že se carrom hraje v ČR organizovaně 

o poskytnutí volnočasových aktivit pro indickou komunitu žijící v ČR 

o získání nových hráčů a členů, kteří budou mít faktický zájem se účastnit oficiálních 

soutěží v ČR – na základě výběru 

o lepší kontakt a přístup k Indické ambasádě v ČR 

o do budoucna možná podpora aktivit ČCA (hlavně finanční) – s ohledem na pořádání 

Eurocupu 

- byla by potřeba pomoc – přítomnost několika hráčů na konaných akcích – např. edukace 

pravidel (mezinárodní), organizace turnaje apod. 

 

6. Carrom Open Cup Praha 

- přihlášeno 54 hráčů 

- nutná příprava - stavění boardů – již ve čtvrtek 16.11. od 16hod. 

- vše musí být uklizeno ještě v sobotu! 

- pátek – setkání s hráči v Mantě od 19hod. 

- sobota – afterparty po turnaji – Timeout 

- diplomy/certifikáty o účasti pro každého hráče – jen pokud se připraví pěkná grafika, jinak 

jmenovitě pouze pro 1.-3. místo 

- je třeba pořešit zavírání dveří na balkon! 

 

7. Eurocup v ČR 

- po odřeknutí Švýcarska bychom měli být na řadě s pořadatelstvím pro rok 2025 

- pořadatelství se mělo ohlásit na EC 2023 v Anglii, vzhledem k neočekávanému odřeknutí byl 

ponechán čas na rozmyšlení – podmínkou pro Radu ČCA je podpora členů (především na místě 

s organizací) 



- po vzájemné domluvě vzhledem k nejistotě ochoty pořádání současně s námi řeší také 

Italové, kteří jsou na řadě po nás – případné pořádání by tedy bylo buď v roce 2025 nebo 2026, 

podle toho, kdo se přihlásí dříve 

- PRO pořádání – zkušenosti, prestiž, propagace 

- PROTI pořádání – možný nedostatek podpory při organizaci 

- hlasování – všichni zúčastnění vyjádřili podporu pro pořádání a přislíbili pomoc, jediná proti 

organizování byla Zdenička Chmelařová 

- prezident Tomáš Chmelař uzavřel diskuzi PRO/PROTI podmínkou dobré organizace už při 

COCP – pokud zklame organizace pražského turnaje, pak se Eurocup pořádat nebude! 

- diskuze k možné podobě Eurocupu v ČR 

- osloví se předchozí hotel a škola, aby byla záloha, jinak se zkusí najít jiné vhodné místo 

- parametry pro hledání místa: 

Místo 

- Kdekoli v ČR s dostupnou dopravou z Prahy 

- Zajímavosti v okolí výhodou 

- Prodejna potravin v blízkosti výhodou 

- Podpora místní samosprávy výhodou 

Ubytování 

- Hotel, VŠ koleje, rekreační zařízení apod. 

- 120-150 lidí 

- Double room ideálně, není podmínkou 

- Červenec/srpen  

- Čtvrtek – pondělí 

- Plná penze/možnost catteringu (+ možnost závěrečného ceremoniálu) 

- Prostor na hraní (cca 300-400m2) součástí nebo v dochozí vzdálenosti 
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